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Voor jullie ligt de allereerste versie van het Streekboer magazine. Met veel plezier heb ik voor jullie boeren be-
zocht, interviews gegeven en artikelen geschreven. In dit eerste exemplaar hebben we gekozen voor een groot 
interview met veel foto’s voor de beeldvorming van het artikel. Steven en zijn zoon Hendrik hebben ons een 
hele dag op sleeptouw genomen om te kijken hoe het slachtproces verloopt. Dit is heel erg leerzaam maar ook 
ontzettend leuk om mee te kunnen maken. Ik hoop dat ik jullie kan laten meegenieten in het plezier die ik heb 
gehad met het schrijven van dit interview. Daarnaast krijgen jullie persoonlijke boodschappen van de boeren, 
recepten, tips en trics voor het koken van de producten en nog vele andere onderwerpen in dit magazine te le-
zen. De Streekboer staat altijd open voor terugkoppeling van leden en daarom vragen wij jullie vooral niet stil te 
zijn als jullie een onderwerp in het magazine missen. Mijn dank is groot aan de boeren die mij tot nu toe hebben 
meegenomen in hun dagelijkse bezigheden. Door ons het proces te laten meekijken hebben wij een goed beeld 
kunnen schetsen over het doen en laten van jullie werkzaamheden binnen jullie eigen organisaties. Ik kan met 
trots zeggen dat de artikelen er niet alleen voor zorgen dat de boeren een stapje dichterbij de klant komen te 
staan, maar ook de informatie bevat waar een familielid recht op heeft. Lees het magazine en leer ze persoonlijk 
kennen. 

Veel leesplezier toegewenst. 

Leonie van der Zee
Communicatie
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Bram Strubbe, beheerder van de regio Sneek.
Bram Strubbe is sinds 1 mei 2016 verbonden aan De Streekboer met ‘zijn’ regio Sneek. Naast 
de werkzaamheden bij De Streekboer doet hij aan racefietsen en werkt voor de Stichting De 
Marren waarbij streekproducten een certificatie krijgen. Streekboeren als Durkje, Kwekerij 
Trimpe en Gaast’ sperges hebben al één voor hun producten gekregen. “Met dit certificaat 
weet de consument zeker dat het product daadwerkelijk uit het Friesemeren gebied komt en 
dat het op duurzame wijze geproduceerd is.” 

Bram is ondertussen al een aantal jaren actief in deze sector. “Ongeveer een jaar geleden hebben wij 
samen met De Streekboer de regio Sneek geopend. Ik was al vanuit de stichting stadslandbouw Sneek 
actief met streekproducten bezig. Hier hadden wij een klein webshopje waar bekende namen als Steven 
van Fries Veenweidevlees en Durkje van Buurvrouw Durkje al bij aangesloten zaten.” De overstap naar De 
Streekboer ging vlot en was vanzelfsprekend. Alle sterke punten van beide partijen sloten goed op elkaar 
aan. Bram is sinds het begin beheerder van de regio Sneek. Het is een veelzijdige job. “Beheerder van één 
van de regio’s is een echte uitdaging. Je bent verantwoordelijk voor het hele proces. Je houdt het de web-
site bij, doet promotie en onderhoudt contact met de boeren en natuurlijk de klanten.” Als beheerder ben 
je elk moment van de dag oproepbaar. “Het is een drukke, leuke en afwisselende baan. Ik ben vrij om het 
in te vullen zoals ik het wil. In principe run ik een klein bedrijfje binnen De Streekboer.” Bram is wel heel 
streng voor zichzelf. “Ik moet van mijzelf altijd één dag in de week helemaal niets doen. Ik werk zes dagen 
fulltime en de zevende dag is ook wel in te vullen als ik die niet vrij neem.” De regio’s zijn apart van elkaar 
een uitdaging volgens Bram. “Je ziet het al met de 
verschillen tussen Sneek en Leeuwarden. Ten 
eerste vindt de markt/een afhaalpunt in Sneek 
plaats bij de Welkoop. Dit is heel anders dan 
bij de Blokhuispoort.” De Welkoop is een 
winkel waar veel mensen naar toe gaan om 
spullen te halen. Het is een laagdrempelige 
manier om in contact te komen met De 
Streekboer. “Het is ook uitdagend omdat ik bij 
deze twee regio’s contact moet onderhouden 
met hele verschillende boeren. De nieuwe 
producten in een andere omgeving leren 
kennen en andere locaties onderhouden is 
pittig maar wel ontzettend leuk.” Ondertussen 
zijn er al meerdere Welkoop filialen bij De 
Streekboer aangesloten. Waaronder ook het
filiaal in Leeuwarden. 

Wil jij Bram eens een keer in het echt de hand 
schudden? Kom eens langs bij de Welkoop in 
Sneek. Bram beantwoordt met plezier al jouw
vragen. 



“JE HOEFT ALLEEN ZIJN NAAM TE NOEMEN EN TOP CHEFS ZIJN STIL”
VAN STAL TOT TOONBANK
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Op het terrein van Fjouwerhusterpleats klinken 
enthousiaste dierengeluiden vanuit de stallen als 
wij het terrein op komen rijden. Boer Steven van 
der Zee staat ons, samen met zijn zoon Hendrik, 
voor de deur van zijn  stal op te wachten. De dieren  
herkennen de boer en reageren opgelaten als hij 
de stalruimte in loopt. Terwijl hij door de opening 
loopt, gebaart hij ons hem de stal in te volgen.  

DE DIKSTE IS HET BESTE
In een korte rondleiding laat Steven ons zijn dieren zien ter-
wijl Hendrik behendig de auto met veekar achteruit de stal 
inrijdt. “Kijk, in deze stal staan de te kiezen varkens voor de 
slacht”, vertelt Steven wijzend op de groep varkens. “Deze 
week vervoeren wij twee varkens in plaats van één. De vraag 
naar vleesproducten vanuit de Streekboer is zo groot dat ik er 
bijna tegenaan moet slachten.” Ondertussen staat de vee-
wagen op de goede plek en loopt Steven naar het hek die de 
stal afsluit. Terwijl hij het hek van de stal opent discussieert 
hij met Hendrik over welke varkens ze de wagen in willen 
laden. “De varkens kiezen wij altijd uit op grootte. Leeftijd 
heeft niets met de keuze te maken. Wij willen het liefst 
een varken van minimaal tachtig kilo laten slachten, daar 
komt goed veel vlees uit”. De ene keer heeft de boer ge-
luk met het geschatte gewicht en de andere keer lijken de 

kilo’s vlees tegen te vallen. “Een ideaal gewicht van een 
varken ligt toch wel rond de 110 kilo. Tachtig is ook wel 
goed maar het moet niet lager dan dat gewicht liggen”. Op 
de vraag of het wel eens fout gaat met het inladen van de 
varkens lachen de twee mannen. “Ja wat is fout?”, vraagt 
de boer zich af. “Varkens ontsnappen wel eens als we aan 
het inladen zijn. De ene keer duurt het 5 minuten en als we 
pech hebben de andere keer veel meer tijd, maar fout gaat 
het nooit”. Voeren doen de boer en zijn zoon nooit voor het 
inladen. “Als je voor het inladen de varkens al voert, zijn ze 
alle interesse in verloren. Wij laden altijd voor het voeren 
van de varkens. Dan kunnen wij ze in de kar lokken”, vertelt 
Steven terwijl hij het pad probeert af te zetten met karren 
die in de stal staan. Ondanks het blokkeren van het looppad 
van de varkens, weten er drie alsnog te ontsnappen waar-
onder het uitgekozen varken die ingeladen moet worden. 
Gelukkig zijn Steven en Hendrik geen groentjes op het ge-
bied van dieren houden en krijgen de varkens snel in de kar. 

WEET WAT JE VEE EET
Terwijl de auto met volgeladen kar de stal uitrijdt vertelt 
Steven over het voeren van zijn vee. “Ik heb een hele tijd 
gebruik gemaakt van samengesteld krachtvoer. Hier ben ik 
volledig vanaf gestapt. Het probleem met samengesteld 
krachtvoer is dat je vaak niet weet waaruit het is samen-
gesteld. Ik wil dat liever zelf in de hand hebben zodat ik 

“IK WIL HET SAMENSTELLEN VAN HET VOER LIEVER    
 IN EIGEN HANDEN HOUDEN”

Nieuwsgierige varkens die het laden aanschouwen


